

Title (en)

Lock, especially for an automotive vehicle.

Title (de)

Schloss, insbesondere für Kraftfahrzeuge.

Title (fr)

Serrure, notamment pour véhicule automobile.

Publication

**EP 0262052 A1 19880330 (FR)**

Application

**EP 87402140 A 19870924**

Priority

FR 8613492 A 19860926

Abstract (en)

[origin: US4848809A] A latch of the type having a case (1) integral with a first part (2) of the vehicle in which is disposed a bolt (3) associated with a locking and/or unlocking mechanism (4), and a keeper (5) integral with a second part (6) of the vehicle and adapted to cooperate with the bolt, one of the first and second parts of the vehicle being movable relative to the other, and the bolt being mounted to be pivotable between a position for releasing and a position for locking the keeper. In the case, there is a shifting element (10) for shifting the keeper (5) having a hooking element (11) for hooking onto the keeper which is mounted to be movable between a keeper hooking position (A), the hooking being achieved by the user shifting the movable part of the vehicle, and a position (B) in which the bolt locks the keeper, by means of an actuator (12) controlled in one direction by a first switch indicating or detecting the presence of the keeper in the hooking position (A) and in the other direction by a second switch indicating or detecting the actuation of the means (4) for unlocking the bolt (3).

Abstract (fr)

Cette serrure du type comportant un boîtier (1) solidaire d'une première partie (2) du véhicule, dans lequel est disposé un pène (3) associé à des moyens de verrouillage et/ou de déverrouillage (4), et une gâche (5) solidaire d'une seconde partie (6) du véhicule, et adaptée pour coopérer avec ledit pène, l'une desdites première et seconde parties du véhicule étant mobile par rapport à l'autre, et le pène étant monté articulé entre une position de libération et une position de verrouillage de ladite gâche, est caractérisée en ce qu'elle comporte, dans ledit boîtier, un organe de déplacement (10) de la gâche (5), comprenant des moyens (11) d'accrochage de celle-ci, monté déplaçable entre une position d'accrochage (A) de la gâche, l'accrochage étant réalisé par manœuvre de la partie mobile du véhicule par l'utilisateur, et une position de verrouillage (B) de la gâche par le pène, par l'intermédiaire de moyens d'actionnement (12) commandés dans un sens par des moyens d'indication de la présence de la gâche en position d'accrochage (A) et dans l'autre sens par des moyens d'indication de l'actionnement des moyens de déverrouillage (4) du pène (3).

IPC 1-7

**E05B 17/00**

IPC 8 full level

**E05B 65/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**E05B 81/20** (2013.01 - EP US); **Y10T 292/081** (2015.04 - EP US); **Y10T 292/1082** (2015.04 - EP US)

Citation (search report)

[X] DE 3401842 A1 19850801 - POEHLMANN ERICH

Cited by

FR2772063A1; WO9929989A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0262052 A1 19880330; EP 0262052 B1 19910327;** DE 3768895 D1 19910502; FR 2604472 A1 19880401; FR 2604472 B1 19920612;  
US 4848809 A 19890718

DOCDB simple family (application)

**EP 87402140 A 19870924;** DE 3768895 T 19870924; FR 8613492 A 19860926; US 10109987 A 19870925